

## **Broadway/Valdez District Specific Plan (BVDSP)**

### **Community Meeting**

**May 25, 2011**

**6:00 pm – 8:00 pm**

**Location – First Presbyterian Church**

**More information about the meetings will be posted on the project website:**

[www.oaklandnet.com/bvdsp](http://www.oaklandnet.com/bvdsp)

### ***Words to Paper: Show us what your vision for the Broadway Valdez District looks like***

This is your opportunity to show us what your vision for the Broadway Valdez District looks like and how it works in maps, pictures, photos and descriptions. The format of this meeting will consist of 10-15 minute presentations with 5-10 minutes for questions and answers.

**Eric Angstadt**, Deputy Director, City of Oakland, Community and Economic Development Agency, **Ed Manasse**, Strategic Planning Manager and other Project Staff will be on hand to hear your presentation.

If you are interested in making a presentation, please send us the following information below no later than **Monday, May 9, 2011**:

*Name:*

*Group you are representing (if applicable):*

*Email:*

*Phone:*

*Address:*

Preference will be given to presenters that represent group(s). Selected presenters will be asked to submit a draft of their proposal (e.g. powerpoint presentation) to us by **Wednesday, May 18, 2011**.

The public is welcome to attend the meeting and observe the presentations. In addition, everyone may send comments to staff at any time during the planning process. Comment forms will be available at the meeting.

### **Contact us:**

Email: [bvdsp@oaklandnet.com](mailto:bvdsp@oaklandnet.com)

Phone: 510.238.7905

Address: Alisa Shen, City of Oakland – Planning and Zoning Division, 250 Frank Ogawa Plaza, Suite 3315, Oakland CA 94612

## **Broadway/Valdez 區特定規劃**

### **社區會議**

**2011 年 5 月 25 日**

**下午 6:00 至晚上 8:00**

**地點待決 - 有關會議詳情將貼在項目的網頁：[www.oaklandnet.com/bvdsp](http://www.oaklandnet.com/bvdsp)**

## **寫在紙上：向我們反映你對 Broadway/Valdez 區的遠像**

這是您的機會向我們展示了您對 Broadway/Valdez 區的遠像，它是如何可以在地圖、圖片、照片和說明中運作。本次會議的形式將包括 10-15 分鐘的演說和 5-10 分鐘的問答時段。

屋崙(奧克蘭)市政府社區及經濟發展局副局長 **Eric Angstadt** 先生、策略規劃經理 **Ed Manasse** 先生和其他在本規劃的工作人員將在現場聆聽你的演說。

如果您對參與演說感到興趣，請在 **2011 年 5 月 9 日星期五**之前告訴我們以下信息。

姓名：

您代表的組織 (如適用)：

電郵地址：

電話號碼：

地址：

演說優先權會給予組織代表的演說者。被選中的演說者將會被要求在 **2011 年 5 月 18 日星期三**之前提交其建議草案 (如 PowerPoint 演示文稿) 給我們。

本次會議歡迎任何市民出席和觀察其演說過程。此外，每個人都可以隨時在會議中向工作人員發表意見，意見書將會在會議中提供。

### **聯絡我們：**

電郵地址：[bvdsp@oaklandnet.com](mailto:bvdsp@oaklandnet.com)

電話號碼：510-238-7905

地址：Alisa Shen, City of Oakland – Planning and Zoning Division (屋崙(奧克蘭)市政府規劃